
Zapisnik 
 sa 38. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 10. listopada 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/8, URBROJ: 2137-15-24-1 od 4. listopada 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 19:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija, 
6. Martina Tomašek Jendrijev,  
7. Božidar Jendrijev. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Milan Kolar. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu, 
 
Zapisnik je vodila: Ivana Međurečan. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 38. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 38. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Milan Kolar, g. Darko Marić koji su 
opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 37. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 25. rujna 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 37. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 37. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 25. 

rujna 2024.  godine verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 38. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 38. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 38. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 
 



Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine 
Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj nabave: 26/24 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, evidencijski broj 
nabave: 27/24, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra Preradovića, 
evidencijski broj nabave: 28/24, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju Općinskog povjerenstva za procjenu 
šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Ferdinandovac i imenovanju članova 
5. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine 
Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj nabave: 26/24 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine 
Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj nabave: 26/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: objasnio je da je nabava navedenog Plana nije obavezna, ali je bitna kod 
prijave projekata na javne pozive. U slučaju da predmetni plan nije izrađen  Općina se neće moći 
prijaviti na cca 70% natječaja. Stoga Općina Ferdinandovac planira pristupiti Sporazumu 
gradonačelnika te izraditi Akcijski plan energetski i klimatski održivog razvitka s ciljem gospodarskog 
i energetskog razvitka Općine uz povećanje udjela energije proizvedenih iz obnovljivih izvora, 
smanjenje emisija CO2 za minimalno 55 % do 2030. godine, postizanje ekološke i energetske 
održivosti te adaptacije na klimatske promjene na promatranom području. Kako bi ovaj Akcijski plan 
bio održiv do 2030. godine Općina Ferdinandovac ovim će dokumentom predvidjeti mjere za 
smanjenje emisija CO2 za minimalno 55 % do 2030. godine i na taj način biti u skladu sa propisima 
Europske unije. 

Načelnik je zadužio pročelnicu JUO za detaljnije obrazloženje provedenog postupka 
jednostavne nabave. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Izrada akcijskog plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine 
Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj nabave: 26/24. Procijenjena vrijednost nabave iznosi 
11.000,00 eura (bez PDV-a). Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) 
gospodarska subjekta: 1. REGIONALNA ENERGETSKA AGENCIJA SJEVER, Koprivnica 2. MEĐIMURSKA 
ENERGETSKA AGENCIJA d.o.o., Čakovec 3. Regionalna energetsko-klimatska agencija 
Sjeverozapadne Hrvatske, Zagreb. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja 
MEĐIMURSKA ENERGETSKA AGENCIJA d.o.o., s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 13.800,00 
eura (bez PDV-a) odnosno 17.250,00 eura (sa PDV-om) te ponuda ponuditelja REGIONALNA 
ENERGETSKA AGENCIJA SJEVER s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 10.900,00 eura (bez PDV-a) 
odnosno 13.625,00 eura (sa PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo isključilo je 
ponudu ponuditelja MEĐIMURSKA ENERGETSKA AGENCIJA d.o.o., kao neprihvatljivu jer cijena 
Ponude prelazi planirana odnosno osigurana novčana sredstva Naručitelja. Ponuda ponuditelja 
REGIONALNA ENERGETSKA AGENCIJA SJEVER s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 10.900,00 



eura (bez PDV-a) odnosno 13.625,00 eura (sa PDV-om) ocijenjena je kao valjana i prihvatljiva te se 
stoga predlaže odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Izrada akcijskog plana energetski i klimatski 
održivog razvitka Općine Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj nabave: 26/24. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Izrada akcijskog 
plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj 
nabave: 26/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Izrada akcijskog 
plana energetski i klimatski održivog razvitka Općine Ferdinandovac (SECAP), evidencijski broj 
nabave: 26/24. nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče,  
evidencijski broj nabave:  27/24 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, evidencijski broj 
nabave: 27/24. Dajem riječ općinskom načelniku 

OPĆINSKI NAČELNIK: objasnio je da je se zbog prevelike cijene odustalo od bitumenizacije 
navedene ulice, kako je princip da se asfaltira gdje ima najviše kuća, asfaltirat će se dio ulice Trepče 
u dužini od 750 m. 

Načelnik je zadužio Ivanu Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu, za 
detaljnije obrazloženje provedenog postupka jednostavne nabave. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Općina Ferdinandovac 
provela je postupak Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, 
evidencijski broj nabave: 27/24, Procijenjena vrijednost nabave iznosi 51.200,00 eura (bez PDV-a). 
Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta: 1. 
CESTE d.d., Kupinovac, 2. PZC VARAŽDIN d.d., Varaždin, 3. ŽUPANIJSKE CESTE ZAGREBAČKE 
ŽUPANIJE d.o.o., Donja Zelina. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja CESTE d.d. 
Kupinovac s ponuđenim iznosom od 50.044,70 eura (bez PDV-a) odnosno 62.555,88 eura (s PDV-
om) te ponuda ponuditelja PZC VARAŽDIN d.d. Varaždin, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 
51.183,80 eura (bez PDV-a), odnosno 63.979,75 eura (s PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, 
Stručno povjerenstvo utvrdilo je da su ponude ponuditelja CESTE d.d.  Kupinovac  i PZC VARAŽDIN 
d.d.  Varaždin, valjane i prihvatljive jer sadrže sve propisane dijelove i ispunjavaju sve uvjete 
propisane Pozivom za dostavu ponuda te ne postoje osnove za isključenje ponuditelja. Kako je 
ponuda ponuditelja ponuditelja CESTE d.d.  cijenom  od 50.044,70 eura (bez PDV-a) najniža ujedno 
valjana i prihvatljiva te se stoga predlaže odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave:  Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u 
ulici Trepče, evidencijski broj nabave: 27/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
 



PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, evidencijski broj nabave: 27/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, evidencijski broj nabave: 27/24. nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave : Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra Preradovića, 
evidencijski broj nabave:  28/24 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra Preradovića, evidencijski 
broj nabave: 28/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: objasnio je da je se navedena nabava provodi isto kao i za ulicu Trepče 
zbog prevelike cijene odustalo od bitumenizacije navedene ulice, asfaltirat će se dio ulice Petra 
Preradovića u dužini od 385 m od kbr. 49 do 52. 

Načelnik je zadužio Ivanu Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu, za 
detaljnije obrazloženje provedenog postupka jednostavne nabave. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Općina Ferdinandovac 
provela je postupak Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra 
Preradovića, evidencijski broj nabave: 28/24, Procijenjena vrijednost nabave iznosi 27.200,00 eura 
(bez PDV-a). Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska 
subjekta: 1. CESTE d.d., Kupinovac, 2. PZC VARAŽDIN d.d., Varaždin, 3. ŽUPANIJSKE CESTE 
ZAGREBAČKE ŽUPANIJE d.o.o., Donja Zelina. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude 
ponuditelja CESTE d.d. Kupinovac s ponuđenim iznosom od 26.397,38 eura (bez PDV-a) odnosno 
62.555,8832.996,73 eura (s PDV-om) te ponuda ponuditelja PZC VARAŽDIN d.d. Varaždin, s 
ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 27.199,75 eura (bez PDV-a), odnosno 33.999,69 eura (s PDV-
om). Analizom pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo utvrdilo je da su ponude ponuditelja CESTE 
d.d.  Kupinovac  i PZC VARAŽDIN d.d.  Varaždin, valjane i prihvatljive jer sadrže sve propisane dijelove 
i ispunjavaju sve uvjete propisane Pozivom za dostavu ponuda te ne postoje osnove za isključenje 
ponuditelja. Kako je ponuda ponuditelja ponuditelja CESTE d.d.  cijenom  od 26.397,38 eura (bez 
PDV-a) najniža ujedno valjana i prihvatljiva te se stoga predlaže odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave:  Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u 
ulici Petra Preradovića, evidencijski broj nabave: 28/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra Preradovića, evidencijski broj nabave: 28/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Petra Preradovića, evidencijski broj nabave: 28/24 nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 

 



Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o osnivanju Općinskog povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Ferdinandovac i imenovanju članova 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog o donošenju Rješenja o osnivanju Općinskog 
povjerenstva  za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Ferdinandovac i 
imenovanju članova. 

 Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Trenutnom povjerenstvu, koje čine Vjekoslav Grguljaš, Vladimir Raknić 

i Ivan Fuček istječe četverogodišnji mandat. S obzirom na zadovoljavajući rad navedenog 
povjerenstva u protekle četiri godine, predlaže se imenovanje istih članova na novi mandat od četiri 
godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Rješenja o osnivanju 
Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine 
Ferdinandovac i imenovanju članova. 

 Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 

(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
Rješenje o osnivanju Općinskog povjerenstva  za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na 

području Općine Ferdinandovac i imenovanju članova. 
Rješenje o osnivanju Općinskog povjerenstva  za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na 

području Općine Ferdinandovac i imenovanju članova nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Koji dio će asfaltirati Županijska uprava za ceste po godišnjem 
programu? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Ove godine županijska uprava za ceste prema ugovoru će sanirati lokalnu cestu 
prema naselju Brodić. Navedeni put je u jako lošem stanju, a najviše je bitan za prolazak poljoprivredne 
mehanizacije. 
  OPĆINSKI NAČELNIK: Vezano uz izgradnju staračkog doma u Đurđevcu, nastavno na prošlu sjednicu 
Općinskog vijeća, dobiveni su financijski podaci koji se odnose na Općinu Ferdinandovac i njezino 
sudjelovanje u projektu Centra za starije osobe Đurđevac. Prilikom prijave projekta, Općina je sudjelovala 
neobvezujućim pismom namjere, koje je dano kao podrška istom. Grad Đurđevac, kao Investitor, predlaže da 
ostale jedinice lokalne samouprave sudjeluju u sufinanciranju izgradnje. Navedeno iz razloga što Gradu 
Đurđevcu nedostaje oko 2.500.000,00 eura za troškove izgradnje Centra. Po predloženom modelu 
sufinanciranja, Općina Ferdinandovac trebala bi sufinancirati troškove izgradnje Centra iznosom od cca 
80.000,00 eura (20.000,00 eura po krevetu). Nadalje, Općina bi trebala u razdoblju od pet godina od izgradnje 
Centra sufinancirati 50% mjesečne cijene smještaja za četiri osobe. Puna mjesečna cijena smještaja iznosila 
bi 1.500,00 eura po osobi, što znači da bi Općina Ferdinandovac sufinancirala iznos od 750,00 eura mjesečno 
po osobi, odnosno 3.000,00 eura mjesečno za četiri osobe. Godišnje sufinanciranje smještaja od strane 
Općine Ferdinandovac za četiri osobe iznosilo bi 36.000,00 eura, odnosno 180.000,00 eura za petogodišnje 
razdoblje. Zaključno, prema predloženom modelu sufinanciranja, ukupno sufinanciranje projekta od strane 
Općine Ferdinandovac iznosilo bi oko 260.000,00 eura. Navedeno predstavlja veliko financijsko opterećenje 
za Općinu Ferdinandovac, a obuhvatilo bi samo četiri starije osobe s područja Općine Ferdinandovac. 
 
 
 



 LJUBICA PENEZIĆ, potpredsjednica, protiv je navedenog prijedloga. Predlaže sufinanciranje smještaja 
(u bilo kojem staračkom domu) za sve starije osobe s područja Općine, prema imovinskom cenzusu. Na taj 
način bi se svima pomoglo, a ne samo četiri osobe. 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, predlaže sufinanciranje za 24 osobe smještene u bilo kojem staračkom 
domu, a ne isključivo u navedenom domu iz projekta. Smatra da predloženi kriteriji sufinanciranja od strane 
Grada Đurđevca ne odgovaraju Općini Ferdinandovac.  
 IVAN TURBELIJA, član, smatra da se radi o prevelikim troškovima te ne prihvaća navedeno. 
 PREDSJEDNIK također se ne slaže sa predloženim modelom sufinanciranja. 
 Članovi Općinskog vijeća predložili su donošenje zaključka o očitovanju Općine Ferdinandovac na 
prijedlog sufinanciranja izgradnje Centra za starije osobe Đurđevac . 

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi na ovu temu ? Budući da nema dajem 
na donošenje prijedlog Zaključka kako slijedi: 

ZAKLJUČAK  
o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje  

Centra za starije osobe Đurđevac  
 

I. 
Odbija se prijedlog Grada Đurđevca o sufinanciranju dijela troškova izgradnje Centra za starije 

osobe Đurđevac. 
II. 

Sufinanciranje smještaja mještana Općine Ferdinandovac u Centru za starije osobe Đurđevac 
naknadno će se razmotriti. 

 
III. 

Ovaj Zaključak objavit će se na mrežnoj stranici Općine Ferdinandovac www.ferdinandovac.hr . 
 

PREDSJEDNIK:  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?  Utvrđujem da je 
Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje  
Centra za starije osobe Đurđevac. 

Zaključak o očitovanju Općine Ferdinandovac na prijedlog sufinanciranja izgradnje Centra 
za starije osobe Đurđevac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. Završavam 
sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 19:50 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Ivana Međurečan                        Branko Patačko 

http://www.ferdinandovac.hr/

